

Certificate of REACH Compliance

Herewith we confirm that our articles and their packaging materials **do not contain** substances included in the Candidate List* (date **08/07/2021**) nor the Authorisation List* (**Annex XIV**, date **12/02/2020**) according to article 59 (1, 10) of Regulation (EC) No 1907/2006 („REACH“) (see the website of the European Chemicals Agency (ECHA) <http://echa.europa.eu/>) in a concentration above 0.1 % by weight**, **with the exemption of Lead (Pb), which is present in some, but not all of our products.**

Whether Lead is contained or not and in which concentration can be found in the according material data sheet, to be found on our website (search for article, click on "MDS"). Lead is covered by the **exemptions** of the Directive 2011/65/EU (refer to our RoHS certificate).

*References:

<https://echa.europa.eu/candidate-list-table>

<https://echa.europa.eu/authorisation-list>

In case you require **SCIP** data
please contact reach@diotec.com

Remarks to **Annex XVII** of this Regulation:

Some of our devices contain Nickel (Ni), see according material data sheets. The Nickel **cannot** "come into direct and prolonged contact with the skin".

Zertifikat zur REACH-Konformität

*Hiermit bestätigen wir, dass unsere Erzeugnisse und ihre Verpackungen **keine Stoffe der Kandidatenliste*** (Stand **08.07.2021**) noch dem Verzeichnis der zulassungspflichtigen Stoffe* („Authorisation List“, **Annex XIV**, Stand **12.02.2020**) gemäß Artikel 59 (1) der Verordnung (EG) Nr. 1907/2006 („REACH“) (s. Internetadresse der Europäischen Chemikalienagentur (ECHA) <http://echa.europa.eu/>) über 0,1 Massen % enthalten, **mit der Ausnahme von Blei (Pb), welches in einigen, aber nicht allen unserer Produkte enthalten ist.***

*Ob Blei vorhanden ist und in welcher Konzentration kann dem jeweiligen Materialdatenblatt entnommen werden, zu finden auf unserer Internetseite (Artikelsuche, dann Klick auf "MDS"). Blei fällt unter die **Ausnahmeregelungen** der Richtlinie 2011/65/EU (siehe unser RoHS-Zertifikat).*

*Fundstellen:

<https://echa.europa.eu/candidate-list-table>

<https://echa.europa.eu/authorisation-list>

SCIP Daten können über
reach@diotec.com erfragt werden

Anmerkung zu **Anhang XVII** dieser Verordnung:

*Einige unserer Bauteile enthalten Nickel (Ni), siehe die entsprechenden Materialdatenblätter. Dieses Nickel **kann nicht** „unmittelbar und länger mit der Haut in Berührung zu kommen“.*

**** Please note our Disclaimer**

***** Bitte beachten Sie unseren Haftungsausschluss:**

http://diotec.com/tl_files/diotec/files/pdf/products/generalinformation/disclaimer.pdf

Diotec Semiconductor AG
Product Management

Zertifiziert nach / Certified according to **DIN EN ISO 9001 : 2015** Reg.-Nr. 73 100 316

Commerzbank, BLZ 680 400 07, Kontonummer 150 184 0, SWIFT/BIC: COBADEFF680, IBAN: DE53 6804 0007 0150 1840 00
Deutsche Bank, BLZ 680 700 30, Kontonummer 160 705 00, SWIFT/BIC: DEUTDE6FXXX, IBAN: DE43 6807 0030 0016 0705 00

Deutsche Steuernummer: 12179/19204, Umsatzsteuer ID-Nummer: DE 214542298

HRB 310948
Aufsichtsratsvorsitzender: Gerhard Manz
Vorstand: Brigitte Kelpke
Jürgen Lämmlin
Saverio Barboni